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  *MMZLSS50929026* 
 
SP. ZN.:  MMZL 137567/2020/550  Členové Pracovní skupiny  
Č. J.:  MMZL 190868/2023   Zlínsko přívětivé pro lidi 
VYŘIZUJE: Mgr. Dagmar Zavadilová   Integrované teritoriální investice 
TEL.:  577630166    Zlínské aglomerace pro období 2021 - 2027 
E-MAIL: dagmarzavadilova@zlin.eu 
DATUM: 25. 09. 2023 

 

Zápis z 8. jednání pracovní skupiny 

Zlínsko přívětivé pro lidi - Kulturní oblast, cestovní ruch, sociální oblast (PS) 

„Integrované teritoriální investice Zlínské aglomerace  

pro období 2021 - 2027“ 
 

 

Místo jednání: Magistrát města Zlína - detaš. pracoviště Zarámí 4421, Zlín, zasedací místnost č. 435 

Termín jednání: úterý 5. září 2023, 8:30 – 9:15 hodin 

Účastníci: viz prezenční listina (příloha č. 2) 

 

Průběh jednání a hlavní body: 

1. Úvodní slovo  

 Jednání zahájila Ing. Kolářová, manažerka ITI, která přivítala přítomné členy PS a předala 

slovo předsedovi PS, panu J. Robenkovi, MBA, který zúčastněné rovněž přivítal. Současně 

zdůraznil význam investic do ochrany dat a kybernetickou bezpečnost označil za klíčovou 

s ohledem na zvýšené riziko kybernetických útoků. 

 Ing. Kolářová v úvodu informovala, že jednání PS bude pro potřeby vyhotovení zápisu 

nahráváno, přičemž nahrávka bude následně smazána.  

 Pracovní skupina je usnášeníschopná, je-li přítomna nadpoloviční většina členů 

s hlasovacím právem. Ing. Kolářová konstatovala, že pracovní skupina v počtu 10 

přítomných členů usnášeníschopná je.  

 Hostem na jednání PS je člen Řídicího výboru ITI pan Teplý, jednání se účastní také zástupci 

předložených projektů: Ing. Kobzáň za Zlínský kraj, Mgr. Zdražil za Města Otrokovice a pan 

Robenek, MBA za projekt Statutárního města Zlína (SMZ).  

 Ing. Kolářová dále shrnula informace o činnosti v rámci agendy ITI Zlínské aglomerace od 

7. jednání PS, které se konalo 1. 2. 2023: 

o Schválení koncepční části strategie proběhlo 8. 3. 2023 

o Schválené programové rámce IROP, OP D, OP JAK. K předložení Řídicímu orgánu je 

připravován programový rámec OP TAK a čeká se na vyhlášení modifikace výzvy 

k předkládání žádostí o podporu integrovaných územních strategií využívajících 

nástroj ITI v programovém období 2021-2027 pro programový rámec OPŽP.  

o Vyhlášeny byly výzvy nositele č. 1 – 9. 
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o Manažerka ITI, Ing. Kolářová obdržela písemnou informaci předkladatele 

Římskokatolická farnost Štípa o stažení strategického projektu Domovinka Mariánka 

– centrum denních služeb pro seniory s odůvodněním, že se předkladateli nepodařilo 

získat potřebné dokumenty k doložení zajištění sociální služby.  

 A. Kolářová popsala průběh a postup jednání pracovní skupiny dle Interních postupů (IP). 

Na jednání PS dochází k posouzení plnění souladnosti strategického projektu s ISg 

a návrhy způsobů řešení rozdělení alokace. Může zde dojít k dohodě předkladatelů 

strategických projektů; v případě nedohody předkladatelů rozhoduje Řídící výbor ITI (ŘV) 

dle možností uvedených v IP.  

 

2. Vyhodnocení výzvy nositele č. 1 k předkládání / aktualizaci strategických projektů 

DIGITALIZACE SLUŽEB VEŘEJNÉ SPRÁVY, KYBERNETICKÁ BEZPEČNOST (E-GOVERNMENT) 

 Členové ve střetu zájmu: Jiří Robenek, MBA, Ing. Eva Ryndová, Bc. Eva Manišová, DiS., 

Mgr. Radana Dundálková, Mgr. Josef Zdražil a paní Jana Kubáčová. 

 Do výzvy byly předloženy strategické projekty:  

o Zajištění kybernetické bezpečnosti SMZ, 

o Zvýšení dostupnosti a bezpečnosti služeb a dat Otrokovice, 

o Kybernetická bezpečnost KÚ ZK v budově 23. 

 Schválená alokace výzvy: 23 557 692, 65 Kč 

 Celková výše požadované podpory činí 127 % alokace výzvy. Náplní jednání je popis změn 

v předložených projektech, posouzení souladu projektů s ISg a především dohoda 

předkladatelů na výši požadované podpory odpovídající 100 % alokace. Pokud k dohodě 

nedojde, o rozdělení alokace rozhodne Řídicí výbor dle citovaných Interních postupů. 

 V rámci prezentace představila Ing. Kolářová členům PS podklad k navrženým variantám 

snížení požadované výše podpory u strategických projektů předložených do Výzvy nositele 

č. 1 a uvedla, že kompletní podklady k výzvě i k jednotlivým strategickým projektům, 

včetně kontrolních listů, byly obsahem přílohy pozvánky na jednání PS. Poté se Ing. 

Kolářová obrátila na členy PS s žádostí o vyjádření, zda souhlasí s hodnocením projektů, 

které bylo uvedeno v kontrolních listech. Nesouhlas vyjádřen nebyl.  

 Zaslané podklady rovněž zahrnovaly přílohu č. 3, jejímž obsahem je souhrn změn 

strategických projektů, které Ing. Kolářová stručně popsala: 

o Zvýšení dostupnosti a bezpečnosti služeb a dat Otrokovice – v projektu došlo i mírné 

úpravě hlavních aktivit a zvýšení nezpůsobilých výdajů 

o V projektech Zajištění kybernetické bezpečnosti SMZ a Kybernetická bezpečnost KÚ 

ZK v budově 23 došlo k úpravám harmonogramu v rámci dílčích aktivit, k prodloužení 

doby realizace projektů nedošlo. 

 Ing. Kolářová se následně obrátila na předkladatele uvedených projektů a požádala je 

o vyjádření k možnému snížení požadované dotace. Mgr. Zdražil uvedl, že pro Město 

Otrokovice je těžké ustoupit z částky 5 milionů, protože celkové náklady projektu se 

v současnosti navýšily v důsledku neustálého zdražování. Projekt s dotací cca 3,5 mil. Kč 

nejsou schopni realizovat. Dále Mgr. Zdražil dodal, že se nejedná pouze o Otrokovice, 

projekt zahrnuje také další obce, které jsou na něj napojené. Také případné odložení 

realizace projektu by vyšlo výrazně dráž. 

 Dle vyjádření J. Robenka, SMZ pracuje s variantou možnosti samosprávy využít 

v budoucnu také jiných finančních prostředků, realizaci projektu nelze odkládat na další 
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časový úsek. Na problematiku se také dívá optikou možného ohrožení dat a z toho důvodu 

nechce SMZ příliš ustupovat, co se týká finančního rozdělení dotace.  

 Slova se ujal Ing. Kobzáň. Z tabulky vyplývá, že finančních prostředků není tolik, kolik by 

jednotlivé projekty potřebovaly. Snížená finanční dotace není pro Zlínský kraj (ZK), 

vzhledem k rozsahu projektu, dostatečná. Projekt by realizovali z vlastních prostředků. 

Podle varianty č. 2. – podle bodového ohodnocení – je projekt ZK třetí, požadavek na 

alokaci je „pod čarou“. ZK akceptuje využití bodového hodnocení, zůstává 3. v pořadí – 

v případě, že některý projekt nebude realizován v plném rozsahu, může být projektu ZK 

alokace dodatečně přiznána. 

 Následně byla využita varianta č. 2 podle bodového ohodnocení spolu s přepočtem 

alokace na zbývající dva projekty. Ke změně částek došlo v přepracovaném návrhu 

poměrného a paušálního snížení. 

 Jak dále uvedla Ing. Kolářová, v rámci přepočtu variant rozdělení bude také důležité 

vyjádření předkladatelů, zda bude za danou částku možné projekty realizovat, jak se změní 

výše indikátorů a zda bude možné realizovat všechny plánované aktivity. Z hlediska plnění 

stanovených indikátorů je třeba realizovat oba projekty, tedy projekt Města Otrokovice 

i projekt SMZ. Aktualizací strategických projektů se mění také vývoj indikátorů a může být 

ovlivněno také plnění milníků.  

 Následně Ing. Kolářová představila a okomentovala částky dle nového přepočtu variant 

rozdělení finančních prostředků. Změna se promítla v návrzích variant poměrného snížení 

a paušálního snížení bez projektu ZK, přičemž návrh poměrného snížení představuje pro 

SMZ částku 18 846 154,12 Kč a pro Město Otrokovice částku 4 711 538,53 Kč zatímco 

návrh paušálního snížení činí pro SMZ 19 278 846,33 Kč a pro Město Otrokovice 

4 278 846,33 Kč. 

 K uvedeným návrhům se vyjádřil nejdříve Mgr. Zdražil a uvedl, že varianta poměrného 

snížení, tedy částka 4 711 538,53 Kč je pro Město Otrokovice akceptovatelná. J. Robenek 

sdělil, že varianta poměrného snížení by byla pro statutární město Zlín rovněž 

akceptovatelná, bylo nutné sice pořídit nové interaktivní informační tabule, takže náklady 

na projekt se zvýšily, ovšem z hlediska logiky i koncepce projektů, je nutné, aby oba 

projekty byly realizovány. Oba zástupci předkladatele projektů, tedy statutárního města 

Zlína i města Otrokovice se shodli na variantě poměrného snížení. 

 Ing. Kolářová se následně dotázala obou zástupců předkladatelů, jak velké úpravy budou 

muset v těchto projektech být, v důsledku přijetí varianty rozdělení finančních prostředků 

poměrným snížením a zda je možné realizovat projekty v plném rozsahu. Mgr. Zdražil 

i pan Robenek, MBA uvedli, že celý původní rozsah projektu dodrží.  

 Na základě dohody předkladatelů, představila Ing. Kolářová úpravu návrhu usnesení, jako 

výstup z dnešního jednání. Oproti původně předloženému návrhu nebude text usnesení 

obsahovat projekt Kybernetická bezpečnosti KÚ ZK v budově 23 a změna alokace, tedy její 

rozdělení v celkovém rozsahu 100 %, se bude týkat pouze projektů Zajištění kybernetické 

bezpečnosti SMZ a projektu Zvýšení dostupnosti a bezpečnosti služeb a dat Otrokovice.  

 M. Habuda doplnil, že všechny tři projekty jsou na seznamu strategických projektů, u toho 

třetího se tedy mění alokace na nulu, takže tam může zůstat. 

 Členové PS byli vyzváni k vyjádření nesouhlasu s navrženým usnesením. Nesouhlas 

vyjádřen nebyl. Usnesení bylo přijato konsensem. 

Usnesení č. 1/8PS_Zppl/2023: 

Pracovní skupina doporučuje změnu alokace EFRR u strategických projektů:  
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o Zajištění kybernetické bezpečnosti SMZ, 

o Zvýšení dostupnosti a bezpečnosti služeb a dat Otrokovice, 

o Kybernetická bezpečnost KÚ ZK v budově 23 

dle přílohy č. 1e. 

 

3. Závěr 

 A. Kolářová popsala další postup prací: 

o ke schválení řídicím orgánům budou předloženy programové rámce OP TAK a OP ŽP, 

o na ŘV budou projednány / schváleny strategické projekty a jejich alokace. Následně 

bude projektům vydáno vyjádření o souladu (k žádosti o podporu). 

o dochází k aktualizaci harmonogramu výzev nositele, 

o vyhlášeny budou výzvy nositele č. 10 – 14. 

o Třetí etapa výzev nositele je plánována na začátku roku 2024, zde již budou zařazeny 

výzvy, které se budou dotýkat obsahu činnosti této PS. 

 Termín dalšího jednání bude avizován předem (cca květen, popř. červen 2024). 

 Předseda PS, pan Robenek poděkoval všem členům za účast a za hladký průběh jednání. 

Následně bylo jednání pracovní skupiny ukončeno. 

 

 

Zapsala: Mgr. Dagmar Zavadilová 

Dne:     

 

  

Ověřil: Jiří Robenek, MBA 

 Dne:     

 

 

 

Přílohy 

1. Výzva nositele č. 1 k předkládání/aktualizaci strategických projektů DIGITALIZACE SLUŽEB 
VEŘEJNÉ SPRÁVY, KYBERNETICKÁ BEZPEČNOST (E-GOVERNMENT) 
a) znění výzvy nositele 
b) znění výzvy řídicího orgánu 
c) předložené strategické projekty 
d) kontrolní listy 
e) podklady 

2. Prezenční listina 

3. Prezentace 
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